
Protokół Nr 16/12 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 21 maja  2012 r. 
odbytego w sali konferencyjnej  siedziby urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 9 40

Posiedzenie komisji  otworzyła  i  prowadziła  radna Sylwia  Więcek   ,  który powitał  wszystkich 
obecnych na posiedzeniu .
Z uwagi na nieobecność przewodniczącego komisji Huberta Lisa  , komisja jednogłośnie 
zdecydowała , iż obrady komisji poprowadzi Sylwia Więcek. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski  oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski .                                     
Na podstawie listy obecności prowadząca posiedzenie  komisji stwierdził quorum , przy którym 
komisja mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
Radny nieobecny : 
1.Hubert Lis – nieobecność usprawiedliwiona 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 25 maja   2012 r.
4.Analiza realizacji budżetu gminy za I – szy kwartał 2012 r. - opinia komisji 
5.Ocena stanu dróg po okresie zimowym wyjazd komisji w teren na drugą część gminy
  Opinia- protokół komisji na sesję   
6.Sprawy różne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Ad.1
Jak wyżej. 
Ad.2
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji Nr 15/12 z dnia 23 kwietnia  2012 r. został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Prowadząca posiedzenie Sylwia Więcek odczytała niżej wymienione projekty uchwał, komisja je 
przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień przedstawionych przez wójta, zastępcę, skarbnika 
a następnie zaopiniowała jak niżej : 
-  projekt  uchwały  Nr  XVIII/157/12w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych 
prowadzonych przez   Gminę Stargard Szczeciński, oraz określenia granic ich obwodów – komisja 
4 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-  projekt  uchwały  Nr  XVIII/158/12  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  oddziałów 
przedszkolnych w   szkołach podstawowych – komisja 4 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XVIII/159/12 w sprawie regulaminu określającego rodzaje świadczeń, oraz 
warunki i    sposób przyznawania środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla
nauczycieli, oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę, rentę lub otrzymującym   nauczycielskie 
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świadczenie kompensacyjne ze szkół prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński 
Po przedstawieniu przez zastępcę wójta uzsadnienia do w/w projektu uchwały  , komisja 4 głosami 
'za" pozytywnie zaopiniowała projekt . 
- projekt  uchwały Nr XVIII/160/12  w sprawie podziału Gminy Stargard Szczeciński na okręgi 
wyborcze,ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały , przypomniał że już komisje 
wstępnie  dyskutowały nad propozycjami  podziału  .  Powiedział  o  propozycji  radnego Bogdana 
Chaładusa , aby do okręgu wyborczego 4 - Krąpiel dołączyć miejscowość z okręgu 5 – Trzebiatów , 
iż w tej sprawie propozycja wójta jest inna , ale będzie dyskusja . 
Radna Sylwia Więcek odnosząc się do w załącznika , a okręgu 9  - Koszewo , Skalin i 10 – Lipnik 
kierując się liczbą mieszkańców powiedziała o propozycji rozwiązania Koszewo z Lipnikiem , a 
Skalin  osobno,  i  jak  dalej  stwierdziła   w  takim  rozwiązaniu  trudno  byłoby  wygrać   osobie 
ubiegającej się o mandat  z Lipnika .
Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
Wójt Gminy przedstawił dodatkowy projekt  uchwały do porządku obrad  tj. projekt uchwały Nr 
XVIII/161/12  w sprawie zamiany nieruchomości dla potrzeb realizacji celów publicznych, gdzie 
zostanie uregulowany stan prawny gruntów na którym zlokalizowany jest zespół boisk sportowych 
„ Moje Boisko- Orlik 2012 „ .
Komisja 4 głosami „za”pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4
Skarbnik Gminy omówiła informację z wykonania budżetu gminy Stargard Szczeciński za okres od 
dnia 1 stycznia do końca kwartału I roku 2012 .
W trakcie dyskusji skarbnik zwróciła uwagę na fakt , iż wykonanie w dochodach wynosi 15,5 % , a 
w wydatkach ogółem 26.6 % .
Komisja pozytywnie oceniła  wykonania budżetu gminy za I-szy kwartał 2012 r.
Ad.5 
Realizacja tego punktu to protokół z wyjazdu komisji w teren stanowiący załącznik do niniejszego 
protokołu . 
Ad.6
W sprawach różnych członkowie komisji zapoznali się  z pismem Wójta Gminy skierowanym do 
Rady Gminy wobec stanowiska Rady Gminy z  sesji  dnia 27 kwietnia 2012 r.  w  przedmiocie 
prowadzenia  dalszych  prac  planistycznych  związanych  ze  zmianą  Studium   uwarunkowań  i 
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  w  obrębach  ewidencyjnych  Grabowo, 
Małkocin i Klępino  pod lokalizację farm wiatrowych . 
Wójt  Gminy  poinformował  o  uwagach  jakie  zostały  zgłoszone  na  etapie  wyłożenia  i  to  ,że 
najważniejszą  uwagą  to  było  żądanie  przesunięcia  farm  wiatrowych   na  odległość  2  km  od 
zabudowań . 
Wójt poinformował ,że w piątek tj.  18 maja br.  odbyło się  spotkanie  z inwestorem ,  częścią 
radnych w tym z przewodniczącym rady , radcą urzędu i przedstawicielami gminy .  Inwestor w 
trakcie  rozmowy dążył  do  tego,   aby  został  przygotowany  projekt  uchwały  przez  wójta   na 
najbliższą sesję. 
Nie wiemy m.in. powiedział wójt ile by było wiatraków przy odległości 2 km i 1 km , oskarżano 
mnie jako wójta o przedłużanie terminu  zakończenia tej sprawy ,o lekceważenie , ale ja uważam – 
powiedział wójt gminy , że jest to ważna decyzja , która będzie miała wpływ na gminę . Ponadto z 
przedstawicielami firmy uczestniczył  w spotkaniu przedstawiciel firmy windykacyjnej ponieważ 
będą od gminy żądać odszkodowania i tutaj wójt powiedział ,że gmina nigdzie nie gwarantowała 
liczby wiatraków ,ile  by miało  być .  
Dyskutowano nad dwoma scenariuszami tj . uwzględnienie i nie uwzględnienie  uwag przez wójta. 
Zwrócono uwagę ,iż przy lokalizacji nie zostały uwzględnione tereny agencyjne .
Wójt powiedział ,że musi podjąć decyzję, czy uwzględnić uwagę o zachowaniu odległości 2 km i w 
tej sprawie potrzebuje podpowiedzi radnych .
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Ad.7 
Wójt Gminy- przypomniał ,że na ostatniej sesji zobowiązał się do przedstawienia planu remontu 
dróg , ale czeka na protokół z objazdu komisji po drugiej części gminy i tutaj dodał ,że środki z
zabezpieczone na drogi zostały wykorzystane na remont części drogi Skalin – Wierzchląd i tutaj 
radna  podziękowała w imieniu mieszkańców za remont tej drogi.
Radny Włodzimierz Kuźma powiedział o remoncie drogi  , która biegnie koło remizy w Pęzinie w 
kierunku Gogolewa .
Radna Sylwia Więcek poinformowała ,że w Koszewie i Koszewku została zakończona i jest czynna 
kanalizacja , firma wykonująca te roboty uporządkowała teren , pobocza. .Poprosiła o sprawdzenie 
w Koszewku terenu po byłej przepompowni , aby go zabezpieczyć.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy poruszył temat remontu dróg do Brudzewic , Almazówkę i w 
kierunku Czarnkowa oraz powiedział o wydostającej się wodzie na drodze .  Przypomniał również 
o wykupie mieszkań przez lokatorów w budynku byłej szkoły w Barzkowicach – sprawa w toku 
załatwiania .
Radna Sylwia Więcek – poruszyła temat dotyczący studzienki na terenie szkoły w Koszewie , gdzie 
trzeba go prawidłowo zabezpieczyć , najlepiej krążkiem betonowym , bo obecnie są płyty betonowe 
z płota .  
Radna  Grażyna  Gajewska  powiedziała  o  zabezpieczeniu  takiej  studzienki  na  terenie  Ośrodka 
Zdrowia w Pęzinie .
W  trakcie  dyskusji  nad  utrzymaniem  porządku  koło  i  wokół  Ośrodka  Zdrowia  w  Pęzinie 
wyjaśniona ,iż należy do do dzierżawcy zgodnie z  zawartą umową.
Radna Sylwia Więcek poruszyła sprawę  dotyczącą  tego ,iż  jest  czynna kanalizacja ,  a  jeden z 
budynków nie został podłączony i ścieki rurą płyną do lasku i tam odpowiednio pachną , tą sprawę 
zna pracownik gminy i kierownik oddziału w Lipniku i poprosiła o zbadanie sprawy , powiedziała 
również o betonowych krążkach na terenie osiedla.
Radny Włodzimierz Kuźma – poinformował o podobnej sytuacji w Pęzinie , gdzie przy budynku 
tam  gdzie  była  stara  gorzelnia,  osoby  mieszkające  nie  są  prawdopodobnie  włączeni  do  sieci 
kanalizacyjnej , a  ścieki idą do rzeki,  iż należy tą sprawę zbadać .
Ad.7
Prowadząca posiedzenie Sylwia Więcek zamknęła tę część posiedzenia dotyczącą omówienia spraw 
wynikających z porządku na miejscu w siedzibie urzędu, a  komisja udała się na dalszą jej część w 
teren .

Protokołowała :                                                                        Posiedzeniu Przewodniczyła 
Z. Stoczkowska                                                                        Radna Sylwia Więcek 
Data sporządzenia :                                                                  Data podpisania :
2012.05.23                                                                                2012 . …................
  


